

Statutes of Canada, 1976-77. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/158C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration*).

By Mr. Pepin, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Northern Transportation Company Limited, together with the Auditor's Report, for the year 1982, pursuant to subsection 75(3) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/201C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Transport*).

At 4.46 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2(1).

du Canada, 1976-1977. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/158C. (*Réputé déféré au Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration*).

Par M. Pepin, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société des Transports du Nord Limitée, ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, pour l'année 1982, conformément à l'article 75(3) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/201C. (*Réputé déféré au Comité permanent des transports*).

A 16 h. 46, la Chambre s'ajourne jusqu'à lundi, à onze heures, en conformité des dispositions de l'article 2(1) du Règlement.